
  schriftelijke vragen 
aan het bestuur van de gemeenschappelijke regeling 

 
MRDH 

 
Zoetermeer, 2 februari 2019 

 
Geacht bestuur, 
 
Over minder dan 8 weken zal het VK hoogstwaarschijnlijk de EU verlaten. Dit zal 
naar verwachting een grote impact hebben op de economische situatie en – zeker 
binnen onze regio – ook op de infrastructuur. In ieder geval in de eerste periode 
na de Brexit.  
 
Wij gaan ervan uit dat samenwerking binnen de MRDH – die zich bij uitstek richt 
op economie en infrastructuur – van groot belang is bij het opvangen van de 
effecten van de Brexit.  
 
Ik heb hierover – namens mijn fractie – een aantal vragen (artikel 17 Wgr): 
 
Kunt u op hoofdlijnen aangeven: 
1. Welke effecten van de Brexit verwacht de MRDH voor de korte en middellange 

termijn, die direct onze regio zullen raken? 
2. Heeft de MRDH voorbereidingen getroffen voor de Brexit?  

Zo ja, welke? 
Zo nee, waarom niet? 

3. Welke rol(len) kan de MRDH vervullen bij het opvangen van eventuele 
moeilijkheden die direct na de Brexit kunnen ontstaan, zoals stagnatie voor 
het vrachtverkeer (wegen, scheepvaart, spoor, etc.)? Zijn hiervoor mensen 
beschikbaar om bijvoorbeeld te bemiddelen tussen gemeenten? 

4. Zijn er nog andere taken die MRDH kan en zal oppakken om de Brexit voor 
onze regio zo soepel mogelijk te laten verlopen? 

 
Hoogachtend, 
 
Zó! Zoetermeer 
Marijke van der Meer 
 
 
 
 

 


